
Zápis ze zasedáńı SKAS dne 18. 6. 2014

Př́ıtomńı senátoři: Petr Vágner (PV), Zuzana Vytisková (ZV), Jǐŕı Šejnoha (JŠ), Tomáš Masař́ık
(TM), Ondřej Procházka (OP)
Hosté: Milan Pšenička (MP), Josef Svoboda (JS)
Omluveńı: Vojta Tůma, Tomáš Roskovec
Program:

1. Schváleńı programu

2. Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

3. Informace ze zasedáńı petičńı komise ohledně zveřejňováńı výsledk̊u z ankety

4. Informace z návštěvy KTV na kolej́ıch 17.listopadu

5. Webové stránky SKAS

6. 6K60+n

7. Nahráváńı přednášek

8. Různé

Zasedáńı svoláno na středu 18. června, začátek 17:00, konec 17:55, předsedá T. Masař́ık.

1. Schváleńı programu

Program schválen tichým souhlasem.

2. Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

Zápis schválen tichým souhlasem.

3. Informace ze zasedáńı petičńı komise ohledně zveřejňováńı
výsledk̊u z ankety

TM, PV a JŠ informuj́ı, že se zúčastnili zasedáńı petičńı komise UK ve věci st́ıžnosti zaměstnance
MFF na zveřejňováńı výsledk̊u ze studentské ankety. Petičńı komise podpořila formu zveřejňováńı
tak, jak funguje v současné podobě. Podrobnosti nalezente v zápise ze zasedáńı petičńı komise:
http://www.cuni.cz/UK-5935.html

4. Informace z návštěvy KTV na kolej́ıch 17.listopadu

TM informuje, že se na kolej́ıch 17.listopadu setkal ze zaměstnanci KTV MFF ve věci možnosti
přesunut́ı části tělesné výchovy bĺıže ke kolej́ım. V př́ı̌st́ım roce se to bude týkat výuky in-lin̊u, která
se přesune na cyklostezku u Vltavy. Daľśı možnosti se do budoucna zvažuj́ı.

ZV oznamuje, že dř́ıve býval velmi populárńı pilates, dokud se cvičil na Hlavńım nádraž́ı. TM
sĺıbil, že ještě oslov́ı zaměstnance KTV.

5. Webové stránky SKAS

TM oznamuje, že se administrátorka webu rozhodla ukončit spolupráci se SKAS.
Nová podoba informačńıch kanál̊u z̊ustane úkolem pro nově zvolený SKAS.

6. 6K60+n

JŠ informuje o současném stavu 6K60+n. Rád by uspořádal besedu př́ı̌st́ı akademický rok. Zároveň
hledá nového člena SKAS, kterého by zasvětil do př́ıpravy. PV navrhuje JS, který přij́ımá.
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7. Nahráváńı přednášek

OP informuje o stavu projektu nahráváńı přednášek. Rád by dostal od SKAS doporučeńı na
přednášky pro novou sezónu nahráváńı. Po krátké diskuzi SKAS sĺıbila, že pošle doporučeńı emailem.

8. Různé

JŠ navrhuje usneseńı:

Usneseńı: SKAS zařad́ı do své emailové konference inner ty nově nastupuj́ıćı senátory, kteř́ı s t́ım
budou souhlasit.

Hlasováńı: (5-0-0)

zapsal Tomáš Masař́ık

2


